

定做各种机型气流纺筒子架组件，筒子架组件

产品名称	定做各种机型气流纺筒子架组件，筒子架组件
公司名称	温岭市永青气纺机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:永青 型号:FJ330
公司地址	中国 浙江 温岭市 浙江省温岭市新河镇花兰村181号
联系电话	86 0576 86571916 15325556909

产品详情

品牌	永青	型号	FJ330
功用	放置纱管处，是纺纱设备的主要部件之一式两份		纺部主机配件

欢迎访问浙江永青气纺机械有限公司！

welcome to visit and zhejiang green gas spinning machine co., ltd.!

本产品适用于fj330 fj320型，泰坦型气流纺机设备。

this product is suitable for fj330 fj320 type, type of airflow textile machinery equipment titan.

品牌	永青
型号	tqf268
功用	纺纱
种类	纺部主机配件

纺织配件包括：布针两用铗、单用布铗、针板座、加油链条、无油润滑链条、立式链条、针板、防护罩、石墨条等。适用机型：德国门富士热定型机，立信门富士定型机，邵阳产774，1461系列定型，新昌产

981、zlmd931定型机，昆山产502定型机，无锡产998、asma503、asma508定型机，上海产797、798定型机
节距：60mm

本公司专业生产各种机型的气流纺配件,主要有f1603,tqf168,tqf268,fa601,sn.等,机型,近来推出的tqf268配件,价格优惠,产品质量可靠,深受新老客户支持。

生产各种型号定型机针板座，有门富士系列、布鲁克拉系列、克朗茨系列、巴布考克系列、和歌山系列等很多品种。

门富士系列产品规格很多，适用机型：德国门富士热定型机、邵阳产774、1461、1461-a、Ima432、5466定型拉幅机、上海产797、798定型机、新昌产zlmd931定型机等。

目前，公司的业务遍及国内二十多个省市，并在纺织、食品、电子、电力、化工、民用等多个行业取得良好业绩，为广大客户的发展和进步，作出了积极的贡

献。公司始终本着“敬业、求实、创新”的经营理念，坚持“质量第一、信誉第一”的宗旨为广大用户提供优质产品和优质服务，“以质量求生存，以客户为中心

，以管理求效益，以市场求发展”是我公司的经营方针。

textile accessories include: producing dual-purpose pin-clips, cloth, single-purpose, needle plates on chain, no oil lubrication chain, vertical chains, needle plate and cover, the graphite etc.suitable model: germany, lixin door fuji hot stenters door, 774,1461 in shaped-machine fuji shaoyang finalize the design, produce series of technological zlmd931 stenters, kunshan, 981 in shaped-machine, wuxi 502 in asma503, asma508 stenters 998, produced in shanghai, 798, 797pitch: 60mm

our company specializing in the production of various models of the main parts, f1603 us, tqf168, tqf268, fa601, sn, models, etc tqf268 recently launched accessories, preferential price, product quality is reliable, the new and old customer support.

production of various models stenters needle plate, door fuji series, bloom carat series, crowns bates series, papua cosmas indicopleustes series, the series of many varieties.

door fuji series product specifications, suitable model: germany door fuji hot in shaped-machine, shaoyang, wars, wars - on a Ima432, 5466, finalize the design of the machine, in shanghai and beijing 798 stenters, xinchang 797 zlmd931 in shaped-machine etc.

at present, the company"s operations in more than 20 provinces and cities in china, and in the textile, food, electronic, electric power, chemical industry, good performance, for the development and progress of the customers, has made positive tribute

offer.companly insists on "professional, realistic and innovative" business philosophy, adhere to the "quality first, the credibility of the first" purpose for the vast number of users with high-quality products and high-quality service, "strives for the survival by the quality, take the customer as the center

to management for efficiency, in the market for development "is our management policy.

本公司专业生产各种机型的气流纺配件,主要有f1603,tqf168,tqf268,fa601,sn.等,机型,近来推出的tqf268配件,价格优惠,产品质量可靠,深受新老客户支持,欢迎有更多的新客户来电或来人洽谈!

our company specializing in the production of various models of the main parts, f1603 us, tqf168, tqf268, fa601, sn, models, etc tqf268 recently launched accessories, preferential price, product quality is reliable, the new and old customer support, welcome new customers call or come to negotiate!

欢迎访问浙江永青气纺机械有限公司!

welcome to visit and zhejiang green gas spinning machine co., ltd.!